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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Per Bolund (MP)

2015/16:1181 Nya energikrav i Boverkets byggregler

Sverige befinner sig redan i dag i ett ansträngt läge med bostadsbrist som växer, 
inte minst i storstadsregionerna. Trots förändringar det senaste decenniet, som 
kraftigt höjt byggtakten, är det ackumulerade behovet stort efter årtionden av 
underproduktion. 

Nyligen presenterade Boverket nya regelverk för energikrav. Sammantaget 
medför de nya regelverken till ytterligare pålagor och försvåringar som riskerar 
att sänka byggtakten och höja kostnaderna för nyproduktion av bostäder. För att 
inte göra effekterna av de nya regelverken för omfattande undantas små 
lägenheter. Insikten om de negativa effekterna för nybyggnation finns alltså, 
men förbises med undantag för små lägenheter. 

Med anledning av ovanstående vill jag därför fråga statsrådet Per Bolund:

 

Har statsrådet och regeringen analyserat den förväntade försämringen av 
bostadsmarknadens funktionssätt som förväntas bli resultatet av Boverkets nya 
energiregler?

………………………………………

Erik Bengtzboe (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-05-03
Besvaras senast
2016-05-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


